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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-03/24-02/02 
URBROJ: 251-68-02-02-1 
Zagreb, 22. veljače 2024. 
 

Z A P I S N I K 
 
 

2. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2023./2024. održane 12. veljače 2024. godine, s početkom u 
9:00 sati, u predavaonici A-301 Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Prilaz 
baruna Filipovića 28a, Zagreb. 
 
Nazočni redoviti profesori: prof. dr. sc. Sandra Bischof, prof. dr. sc. Mario Cetina, prof. dr. sc. 
Sanja Ercegović Ražić, prof. dr. sc. Snježana Firšt Rogale, prof. dr. sc. Sandra Flinčec Grgac, 
prof. dr. sc. Martinia Ira Glogar, prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, prof. art. dr. sc. Jasminka 
Končić, prof. dr. sc. Kristina Krulić Himmelreich, prof. dr. sc. Ivan Novak, prof. art. Andrea 
Pavetić, prof. dr. sc. Gordana Pavlović, prof. dr. sc. Željko Penava, prof. dr. sc. Slavenka Petrak, 
prof. dr. sc. Tanja Pušić, prof. dr. sc. Livio Racane, prof. dr. dr. sc. Iva Rezić, prof. dr. sc. 
Tomislav Rolich, prof. dr. sc. Ivana Salopek Čubrić, prof. dr. sc. Ana Sutlović, prof. dr. sc. Anita 
Tarbuk, prof. dr. sc. Antoneta Tomljenović, prof. dr. sc. Branka Vojnović, prof. dr. sc. Edita 
Vujasinović 

Izočni s isprikom: prof. art. Paulina Jazvić, prof. dr. sc. Katarina Nina Simončič 

Izočni: prof. dr. sc. Žarko Paić, prof. dr. sc. Vesna Marija Potočić Matković 
 
Nazočni izvanredni profesori: izv. prof. dr. sc. Slavica Bogović, izv. prof. dr. sc. Blaženka 
Brlobašić Šajatović izv. prof. dr. sc. Ružica Brunšek, izv. prof. dr. sc. Goran Čubrić, izv. prof. dr. 
sc. Tihana Dekanić, izv. prof. dr. sc. Ksenija Doležal, izv. prof. dr. sc. Renata Hrženjak, izv. prof. 
dr. sc. Dragana Kopitar, izv. prof. art. Koraljka Kovač Dugandžić, izv. prof. dr. sc. Mirna Rodić, 
izv. prof. dr. sc. Ivana Schwarz, izv. prof. dr. sc. Ksenija Smoljak Kalamir izv. prof. dr. sc. Maja 
Somogyi Škoc, izv. prof. dr. sc. Irena Šabarić 
Izočni s isprikom: izv. prof. art. Helena Schultheis Edgeler 
Izočni:  
 
Nazočni docenti: doc. dr. sc. Lea Botteri, doc. dr. sc. Snježana Brnada, doc. dr. sc. Zorana 
Kovačević, doc. dr. sc. Miljenko Krhen, doc. dr. sc. Karlo Lelas, doc. art. Lea Popinjač, doc. art. 
Marin Sovar, doc. dr. sc. Maja Stracenski Kalauz, doc. dr. sc. Bosiljka Šaravanja, doc. dr. sc. 
Ivana Špelić 
Izočni s isprikom: doc. art. Ivana Mrčela, doc. art. Josipa Štefanec 
Izočni: doc. dr. sc. Karla Lebhaft, doc. dr. sc. Tonči Valentić, doc. dr. sc. Emilija Zdraveva 
 
Predstojnik Studijske jedinice Varaždin: Josip Petric, dipl.ing., viši predavač - nazočan 
 
Nastavna zvanja: Dr. sc. Ivana Lukica, predavačica - izočna 
 
Suradnička zvanja: Luka Savić, mag. ing. techn. text. - nazočan 
 
Nazočni predstavnici studenata:  
 
Izočni s isprikom:  
Izočni: Nevija Bulut, Ivana Furunđija, Katarina Galović, Lea Jurak, Laura Kalfić, Patricia 
Osmeričić, Vanja Šantek 
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Predstavnik/ca zaposlenika: Gorana Bosnić Krznar, prof. - nazočna 
 
Osoba ovlaštena za nadzor nad pravilnim provođenjem sjednice: Renata Budanec, mag. 
iur., voditeljica Fakultetskog vijeća 
 
2. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:10 sati. 
Dekanica Fakulteta prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović pozdravlja prisutne članove Vijeća te 
utvrđuje da postoji kvorum budući da je na sjednici Fakultetskog vijeća nazočno 47 članova 
Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog čega se sjednica može 
održati.  
Dekanica Fakulteta napominje da je, nakon što je poslan Dnevni red za 2. izvanrednu sjednicu,  
zaprimila 2 dopisa od izv. prof. dr. sc. Ivane Schwarz i izv. prof. dr. sc. Dragane Kopitar uz 
zamolbu za uvrštenjem točaka na Dnevni red 2. izvanredne sjednice Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta. Navedene zamolbe vezane su uz ocjenu i mišljenje Stručnog 
povjerenstva za izbor na slobodno suradničko radno mjesto asistent u Zavodu za projektiranje 
i menadžment tekstila.  
Dekanica Fakulteta napominje da se u pravilu ovakve točke ne stavljaju na Dnevni red 
izvanredne sjednice, stoga će iste biti uvrštene na Dnevni red redovite sjednice koja će se 
održati za tjedan dana. Iznimno su se ovakve točke uvrštavale na Dnevni red izvanrednih 
sjednica ukoliko se radilo o zapošljavanjima na projektima. 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova Fakultetskog vijeća prihvaćen je sljedeći 

 

D n e v n i r e d : 

 
1. Prijedlozi kandidata za članove matičnih odbora:  
 
    1.1. Područje tehničkih znanosti, polja kemijskog inženjerstva, rudarstva, nafte i geološkog 

inženjerstva, metalurgije, tekstile tehnologije i grafičke tehnologije – prof. dr. sc. Tanja 
Pušić 

 
    1.2. Područje prirodnih znanosti, polje kemije – prof. dr. sc. Gordana Pavlović 
 
    1.3. Umjetničko područje, dijelovi umjetničkog područja arhitekture, dizajna i književnosti – 

prof. art. dr. sc. Jasminka Končić 
 
2. Prijedlog upisnih kvota za upis na I. godinu sveučilišnih prijediplomskih studija i stručnog 

prijediplomskog studija na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu za 
akademsku godinu 2024./2025. 

 
 

Ad 1 

Prijedlozi kandidata za članove matičnih odbora 
 
Dekanica Fakulteta napominje da sukladno raspisanom javnom pozivu MZO-a za predlaganje 
kandidata za članove matičnih odbora imamo 3 podtočke sa slijedećim prijedlozima: za područje 
tehničkih znanosti, polja kemijskog inženjerstva, rudarstva, nafte i geološkog inženjerstva, 
metalurgije, tekstile tehnologije i grafičke tehnologije predloženica je prof. dr. sc. Tanja Pušić, 
za područje prirodnih znanosti, polje kemije predloženica je prof. dr. sc. Gordana Pavlović, za 
umjetničko područje, dijelovi umjetničkog područja arhitekture, dizajna i književnosti 
predloženica je prof. art. dr. sc. Jasminka Končić. Svi pripadajući materijali su objavljeni u 
sustavu Merlin. Sutra će se održati redovita sjednica Senata, a sukladno dobivenom naputku, 
odluke naših predloženika proslijedit ćemo Senatu na potvrdu, te ih unijeti u sustav na način 
kako je predviđeno javnim pozivom. 
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Ad 1.1 
 

Područje tehničkih znanosti, polja kemijskog inženjerstva, rudarstva, nafte i geološkog 
inženjerstva, metalurgije, tekstile tehnologije i grafičke tehnologije – prof. dr. sc. Tanja Pušić 

 
 

Kao kandidatkinja za članicu Matičnog odbora za područje tehničkih znanosti, polja kemijskog 
inženjerstva, rudarstva, nafte i geološkog inženjerstva, metalurgije, tekstilne tehnologije i 
grafičke tehnologije predlaže se prof. dr. sc. Tanja Pušić. 
 

Ad 1.2 
 

Područje prirodnih znanosti, polje kemije – prof. dr. sc. Gordana Pavlović 
 

 

Kao kandidatkinja za članicu Matičnog odbora za područje prirodnih znanosti, polje Kemije 
predlaže se prof. dr. sc. Gordana Pavlović. 
 

 
Ad 1.3 

 
Umjetničko područje, dijelovi umjetničkog područja arhitekture, dizajna i književnosti – prof. 

art. dr. sc. Jasminka Končić 
 

 

Kao kandidatkinja za članicu Matičnog odbora za umjetničko područje, dijelovi umjetničkog 
područja arhitekture, dizajna i književnosti predlaže se prof. art. dr. sc. Jasminka Končić. 
 

 
Ad 2 

Prijedlog upisnih kvota za upis na I. godinu sveučilišnih prijediplomskih studija i stručnog 
prijediplomskog studija na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu za 

akademsku godinu 2024./2025. 
 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prodekanici za nastavu izv. prof. dr. sc. Kseniji Smoljak Kalamir. 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir napominje da Uprava predlaže da se na smjerovima na kojima 
imamo manji broj upisanih studenata smanje upisne kvote. 
Na sveučilišnom prijediplomskom studiju Tekstilna tehnologija i inženjerstvo (smjerovi: PMT, 
TKME i OI) za redovite studente predlaže se smanjenje kvote sa 100 na 75, za strane studente 
sa 10 na 5, time bi ukupna kvota bila 80. 
Na sveučilišnom prijediplomskom studiju Tekstilna tehnologija i inženjerstvo (smjer IDTO), za 
redovite studente predlaže se smanjenje kvote sa 30 na 20, time bi ukupna kvota bila 25. 
Na sveučilišnom prijediplomskom studiju Tekstilni i modni dizajn (smjerovi: DT, MD) predlaže 
se smanjenje kvote za strane studente sa 10 na 5, time bi ukupna kvota bila 85. 
Na stručnom prijediplomskom studiju Tekstilna, odjevna i obućarska tehnologija (smjer: OT) za 
redovite studente predlaže se smanjenje kvote sa 20 na 10, time bi ukupna kvota bila 10.  
Na smjeru DO za redovite studente predlaže se smanjenje kvote sa 15 na 10, za strane studente 
sa 5 na 2, time bi ukupna kvota bila 12. 
Analiza zadovoljava postavljene kriterije Sveučilišta u Zagrebu.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da je naš fakultet u poslijednje 3 godine, uz Metalurški i 
Geotehnički fakultet, u grupaciji fakulteta koji najmanje popunjava kvotu. Dekanica napominje 
da je ovakav prijedlog razmatran i prihvaćen od strane Odbora za nastavu. 
 
Dekanica Fakulteta otvara raspravu i daje riječ prof. dr. sc. Pavlović. 
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Prof. dr. sc. Pavlović zahvaljuje članovima Fakultetskog vijeća na izboru za članicu Matičnog 
odbora za područje kemije. 
Prof. dr. sc. Pavlović zahvaljuje i pohvaljuje izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir na temeljitom 
izvješću. Napominje da je potrebno detaljno analizirati činjenicu da se uočava postepeno 
odustajanje od studiranja, ukoliko se brojke pogledaju po redovima, ne po kolonama. Pad broja 
upisanih studenata, uključujući i stručni studij u Varaždinu, iznosi 15%, a prije 10 godina naš 
fakultet je imao oko 1500 studenata. Prof. dr. sc. Pavlović napominje da na Merlinu nije 
objavljeno mišljenje Reakreditacijskog savjeta AZVO-a od 22. siječnja 2024. godine na koje se 
referira u popratnim dokumentima. Prof. dr. sc. Pavlović apelira na nove povedbene mjere za 
podizanje broja upisanih studenata, esencijalna aktivnost je izrada novih studijskih programa na 
hrvatskom i engleskom jeziku bez kojih više nema opstanka fakulteta. Fakultetsko vijeće mora 
zajedno s Upravom preuzeti odgovornost.  
Dekanica Fakulteta napominje da će dopis zaprimljen prije 10-ak dana od AZVO-a biti stavljen 
u materijale za redovitu sjednicu. Dekanica odgovara da su 2016. godine u ISVU sustavu 
podešavani parametri vezano uz uvjete upisa i do tada su studenti mogli neograničeno izlaziti 
na ispite i upisivati jedan te isti predmet te se nakon toga broj studenata smanjio. 
 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir napominje da se ispričava ukoliko je došlo do nekih pogrešaka 
vezanih uz brojke koje su korištene iz ISVU sustava. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ Josipu Petricu, dipl. ing., viši predavač, koji napominje da se 
Studijska jedinica Varaždin ne slaže sa smanjenjem upisne kvote sa 20 na 10 za smjer Odjevne 
tehnologije, budući da taj smjer studenti upisuju. Prijedlog je da se kvota smanji sa 20 na 15. 
 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir napominje da je moguće izvršiti takvu izmjenu, odnosno 
smanjiti kvotu za neki drugi smjer. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da se gleda ukupan broj upisanih studenata, cijeli studij sa svim 
modulima, stoga bi Dekanica ostavila ovakav prijedlog da na svakom smjeru bude 10, odnosno 
ukupno 40 sa 2 strana studenta. Ukoliko će biti više upisanih na smjeru Odjevne tehnologije, 
moći će se prebaciti iz jedne kategorije u drugu sa čime se slaže i kolegica Bosnić Krznar. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. art. Kovač Dugandžić. 
Izv. prof. art. Kovač Dugandžić napominje da je izrazito važno da se usvoje novi planovi i 
programi te da se uredi prostor za studente dizajna na način da svaki član Fakultetskog vijeća 
da 100 eura od sveučilišnih potpora istraživanju.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da je suglasna sa svime što je izv. prof. art. Kovač Dugandžić 
rekla te ljubazno moli da se članovi Fakultetskog vijeća drže teme dnevnog reda. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Bischof. 
Vezano uz napomene izv. prof. art. Kovač Dugandžić, prof. dr. sc. Bischof napominje da su 
ostali djelatnici osigurali novac iz europskih fondova. Prof. dr. sc. Bischof moli da se za slijedeću 
sjednicu Fakultetskog vijeća priremi detaljan izvještaj u kojem će se prikazati doprinos, odnosno 
da se po osobama prikažu rezultati rada, dakle podatke koji će nam biti potrebni za 
reakreditaciju. Broj od 72 znanstvena rada na ukupan broj nastavnika izgleda dosta loše. 
Također je potrebno prikazati i broj projekata. 
 
Dekanica Fakulteta ponovno moli članove Fakultetskog vijeća da se drže teme dnevnog reda. 
Godišnje izvješće će se usvajati na slijedećoj sjednici Fakultetskog vijeća. Također će se 
pripremiti i izvješće o tome tko je i što napravio kroz jedno od narednih vijeća. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Bogović. 
Izv. prof. dr. sc. Bogović napominje da nas Ministarstvo znanosti i obrazovanja plaća po glavi i 
po broju upisanih studenata, stoga je protiv smanjenja upisnih kvota.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da je vrijeme da se svi trgnemo i krenemo sa promocijom te da 
se zamislimo što napraviti sa nastavnim planovima i programima. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tomljenović. 
Prof. dr. sc. Tomljenović napominje da je potrebno raditi na unapređenju odnosa sa srednjom 
školom. Potrebno je donijeti nove studijske programe i nove nazive studijskih programa koji 
moraju biti atraktivni budućim studentima. Pozitivno je da se značajno povećava broj 
poslodavaca kod kojih naši studenti mogu odrađivati stručnu praksu i koji nam daju povratne 
informacije da doista trebaju naše studente. 
Dekanica Fakulteta napominje da je na prošlom upisnom roku na smjeru Indistrijski dizajn 
tekstila i odjeće bilo prijavljeno 8 studenata, isti broj studenata je prijavljeno na smjer Tekstilni i 
modni dizajn. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Glogar. 
Prof. dr. sc. Glogar napominje da nije suglasna sa smanjenjem upisnih kvota jer će se izgubiti 
mogućnost izvođenja te nastave. Prof. dr. sc. Glogar se slaže sa izv. prof. art. Kovač Dugandžić 
da je sve povezano: uvjeti, program, zanimljivost, kvote i broj upisanih te se isto mora rješavati 
paralelno. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da su prvi razgovori vezani uz uređenje prostora bili održani u 
srpnju 2021. godine, kada je Uprava odlučila dati predavaonicu s ciljem da se ista uredi kao 
modni studio. Dekanica je tada zatražila da se sastavi popis svega što se u taj prostor treba 
staviti, ali do danas nažalost nije zaprimila taj popis. Dekanica podržava ideju uređenja mokrog 
i modnog studija. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Petrak. 
Prof. dr. sc. Petrak napominje da su dani kvalitetni prijedlozi. Podaci vezani uz prijelaz sa prve 
na drugu godinu pokazuju veliki odustanak od studija, no to je činjenica koja se pojavljuje i na 
drugim tehničkim fakultetima. Kod nas postoji veliki broj studenata koji se upisuju sa slabim 
temeljima jer smo mi sami definirali takve upisne kriterije. Potrebno je razmisliti o podizanju 
upisnih kriterija ukoliko želimo prave inženjere. Ukoliko želimo educirati studente za tržište 
Europske unije potrebno je gledati zanimanja koja su aktualna na tom širem tržištu. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da se u dokumentu, u tablici 7 Analiza zadovoljavanja nalaze i 
podaci vezani uz zapošljavanje po smjerovima unatrag od 2019 do 2023. godine iz koje je 
vidljivo kolika je nazaposlenost. Dekanica Fakulteta je suglasna sa svime što je prof. dr. sc. 
Petrak rekla. Zaključak, nakon svih sudionika u raspravi, je da pod hitno moramo napraviti nove 
planove i programe. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Ercegović Ražić. 
Prof. dr. sc. Ercegović Ražić napominje da podržava sve što su kolege rekle. 2015. godine smo 
ušli u HKO projekt koji nam je odredio sudbinu, tada se krenulo po metodologiji koju je potpisao 
netko izvan naše institucije. Pitanje je samo da li ovdje postoji ljudi koji se toga žele primiti i 
odraditi u nekom određenom roku. Naši poslodavci u pravilu ne traže magistre struke, a ukoliko 
ih traže takvim ljudima daju plaću za srednju stručnu spremu. Prof. dr. sc. Ercegović Ražić 
postavlja upit da li biste vi svoju djecu zaposliti na takvim radnim jestima i biste li im sugerirali 
studiranje na Tekstilno-tehnološkom fakultetu. Kada ćemo željeti sebe međusobno čuti i odrediti 
zajedničke ciljeve onda ćemo implemetirai nove smjernice u nove atraktivne programe kao što 
rade privatna sveučilišta.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da moramo imati studijske programe za studente koji će se 
zaposliti na tržištu rada i pritom svoje vlastite interese (poput dovoljnog broja satnice) staviti po 
strani. Studentima trebamo dati znanja koja su potrebna na tržištu rada. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Brunšek. 
Izv. prof. dr. sc. Brunšek moli da se dobije inforamcija što je sa financiranjem iz projekta RAST. 
Bilo je rečeno da će se za dizajnere napraviti modni praktikum.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da se putem projekta RAST nabavljala oprema i nije se mogao 
opremati prostor. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Pavlović. 



6 

Prof. dr. sc. Pavlović napominje da se slaže sa svim sugovornicama, ne slaže se sa prof. dr. sc. 
Ercegović Ražić. Imati stav da su vanjski čimbenici krivi i prozivati članove Fakultetskog vijeća 
što su napravili i da li su kompetentni je pogrešan. Vrijeme je da se zajedno okupimo i 
mobiliziramo naše kapacitete i intelektualne snage i napravimo nešto vezano uz studijske 
programe. 
 
Dekanica Fakulteta ljubazno moli da se rasprava privede kraju budući da ista nije vezana uz 
točku dnevnog reda. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Glogar. 
Prof. dr. sc. Glogar napominje da se uključila oko uređivanja prostora za tekstilni i modni dizajn, 
koloristiku i tehnologije zajedno sa prof. dr. sc. Sutlović. Napravljen je popis opreme koja je na 
raspolaganju, prijedlog smještaja, nacrt, pisani kratki elaborat sa opisom opreme. Sve je 
napravljeno i sada je na Upravi da održi sastanak. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je napravljen elaborat koji je predan prije otprilike tri tjedna i 
da je tražen novi stručni suradnik koji će biti na raspolaganju u tom novom prostoru. 
 
Utvrđuju se upisne kvote za upis na I. godinu sveučilišnih prijediplomskih studija i stručnog 
prijediplomskog studija na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu za akademsku 
godinu 2024./2025.  
 
 
2. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je završila u 10:36 sati. 
 
 
 
 
 
         Zapisnik sastavila:                                                                            Dekanica: 

Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                          Prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, v.r. 


